



Société Nationale d'Investissement du Cameroun
Cameroon National Investment Corporation

AFK.ABO

18/12

Yaoundé, le

Yaounde, on the 21 DEC 2023

COMMUNIQUE N° 056/SNI/DG/DOI/DOI.A
PORTANT PUBLICATION DES RESULTATS DE L'APPEL D'OFFRES
N°048/AONO/SNI/CIPM/23 DU 16 NOVEMBRE 2023 POUR LE REMPLACEMENT DE
DEUX (2) KITS CONTROLEURS ET LA FOURNITURE ET POSE DE QUATRE (4)
ONDULEURS POUR LES ASCENSEURS DE L'IMMEUBLE SIEGE DE LA SNI

Le Directeur Général de la Société Nationale d'Investissement du Cameroun (SNI) communique :

Par Décision N° 178 /SNI/DG/DOI/DOI.A du 21 DEC 2023, les marchés relatifs à l'Appel d'Offres N°048/AONO/SNI/CIPM/23 du 16/11/2023 pour le remplacement de deux (2) kits contrôleurs et la fourniture et pose de quatre (4) onduleurs pour les ascenseurs de l'immeuble siège de la SNI sont attribués ainsi qu'il suit :

Lot	Désignation	Adjudicataire	Montant TTC en FCFA	Délai d'exécution
N°1	Remplacement deux (02) kits contrôleurs d'ascenseurs	CFAO TECHNOLOGIES B.P : 12 937 Douala	92 759 776 FCFA	6 mois
N°2	Fourniture et pose de quatre (04) onduleurs de 40KVA M5T HD	CFAO TECHNOLOGIES B.P : 12 937 Douala	66 910 830 FCFA	6 mois

Les entreprises adjudicatrices sont invitées à se présenter de toute urgence, dès publication du présent communiqué, à la porte 802, 8^{ème} étage de l'immeuble SNI pour la signature des marchés.

Le Directeur Général

Ampliations

- ARMP
- SOPECAM (pour publication)
- P/CIPM-SNI
- Entreprises adjudicatrices
- Chrono
- Archives
- Affichage



Mme YAOU Aïssatou

PRESS RELEASE N° 178 /SNI/DG/DOI/DOI.A
PUBLISHING THE RESULTS OF THE OPEN NATIONAL INVITATION TO
TENDER N° 048/AONO/SNI/CIPM/23 OF NOVEMBER 16TH 2023 FOR THE
REPLACEMENT OF TWO (2) CONTROLLER KITS AND THE SUPPLY AND
INSTALLATION OF FOUR (4) INVERTERS FOR THE ELEVATORS OF THE SNI
HEADQUARTERS BUILDING

The General Manager of the Cameroon National Investment Company (SNI) hereby communicates :

By Decision N° 178 /SNI/DG/DOI/DOI.A of 21 DEC 2023, the contract relating to the open national invitation to tender n°048/AONO/SNI/CIPM/23 of November 16th 2023 for the replacement of two (2) kits controllers and the supply and installation of four (4) inverters for the elevators of the SNI headquarters building:

Lot	Designation	Successful Tenderer	Amount All Taxes Included (ATI)	Completion time
N°1	Replacement of two (02) elevator controller kits	CFAO TECHNOLOGIES P o Box : 12 937 Douala	92 759 776 CFA F	6 months
N°2	Supply and installation of four (04) 40KVA M5T HD inverters	CFAO TECHNOLOGIES P o Box : 12 937 Douala	66 910 830 CFA F	6 months

The successful tenderers are invited to present themselves urgently, as of the publication of this press release, to door 802, 8th floor of the SNI building for the signature of the contract.

Enlargements

- ARMP
- SOPECAM (for publication)
- P/CIPM-SNI
- Successful Tenderer
- Chrono
- Archives
- Display board



Le Directeur Général

Mme YAOU Aïssatou